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Tobiasz:  Każde spotkanie jest dla nas tak samo ważne
Niedziela, 6 kwietnia 2025 r. godz. 22:45, źródło: Legia Warszawa

- Takie zwycięstwa zawsze budują drużynę, cieszę się, że byliśmy w stanie odwrócić wynik meczu i zawsze wierzę w nasz zespół -

powiedział po meczu w Zabrzu Kacper Tobiasz.

- Każde spotkanie jest dla nas tak samo ważne, więc najpierw trzeba było się skoncentrować na Górniku, potem dopiero na Chelsea

Za nami dobry tydzień na Śląsku. Podolski ma dobry strzał, potrafi się znaleźć w sytuacji. Udało mi się jego strzały dziś dobrze

wybronić - dodał bramkarz Legii.
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